检索程序 Steps of Search
1. 我们已经按自己手头的工作及兴趣拟定了一个研究主题。（如果对主题概念不熟悉的话，在这个过程中可能通过在线词典和百科查找相关概念）
We have formed a research topic based on our work and interest (During this step, if we were not familiar with the concept of the topic, we may have looked up related concepts in online thesaurus and encyclopedia)

2. 分析主题， 将主题细化成几个相关的子主题
Analyze the research topic, and divide it into several sub topics.

3. 列出总主题和每个子主题的关键词表，核心作者（如果通过其他渠道了解到这个主题方面的某个专家姓名的话），确定检索式 
List the keyword list for the research topic and its sub topics, also some core authors (if we got names of some expert for this topic through some other channel)

4. 按图书-学术期刊和论文（在线数据库）-其他网络资源的顺序搜索并阅读相关资料，可利用文献整合平台搜索所有相关资源，或到图书库、电子期刊和论文库、网站分别查找。要考虑一手资料和二手资料的特点和在本项目中的综合应用。
5. Search and read related materials in the order of books, academic journals and papers (online databases), other web resources. You can use integrated literature search tool to search for all related materials, or you can go to individual library, online database, or website to search. You need to consider the characteristics of primary and secondary resources and use them accordingly to suit this project.
6. 根据需要进行扩检或缩检。
Expand your search or shrink your search based on your needs.

7. 对找到的材料进行粗略分析，考察是否有人从事该选题的研究，研究侧重于哪些方面,进展到何种程度。通过这些分析确定所选题目是否值得做，是否可行。若所选题目研究众多，则应选择适当角度修订自己的选题。
8. Perform a rough analysis for the materials found, considering whether there are existing researches for this topic, their focus and progress. Based on this analysis, determine whether the select topic is worthwhile and feasible. If there are a lot of researches for the selected topic, maybe you should select another angle and adjust your topic.
9. 对修正后的选题重复2-6。
Redo step 2 through 6 for the adjusted topic.
10. 对检索结果的处理：为每一个文献导出其GB7714-2005格式书目，下载保存重要的文献全文。
Process the search results: For each material found, export its GB7714-2005 format citation entry. For each important material found, download and save its full-text.

11. 在所有检索结果中选择8-10篇核心参考文献，按图书、期刊论文、其他网络资源分类。每类中按您认为的相关程度递减的顺序列出，注明是否下载了原文。
Among all search results, select 8-10 core reference materials and categorize them into books, journal papers, and other web materials. Within each category, list materials in the order from most relevant to least relevant, and also note whether the full-text has been downloaded.
11、检索百科全书或工具书数据库，厘清核心概念的定义，以便为形成检索分析和将来的背景研究报告做准备。
Search in encyclopedia or reference books database, clarify the definition of core concepts, to prepare for the search analysis and background research report.
12、检索分析:列出该主题的核心概念的定义，子主题, 相关的主要论点，热点（兴趣点和有争议的点），选题的价值和创新性（包括理论创新和应用创新） 
Search analysis: List the definition of core concepts of this research topic, its sub topics, existing main arguments related, hotspots (sub topics of interest and/or controversies), and the values and innovations of this project (innovations in either theory or application)
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